

Gemeinsam für Ihren Erfolg.

The perfect match for
your long term success.



Bisher war jeder für sich stark. Gemeinsam sind wir unschlagbar!



Li: Anton Wagemeyer
Wagemeyer GmbH

Geschäftsführer,

Re: Jürgen Krüger

Eleco Software GmbH Staircon®

Geschäftsführer,

Anton Wagemeyer: *„Über Jahre hinweg lag unsere Priorität darin, Treppensoftware zu entwickeln, die eine einfache Bedienung für jeden Anwender ermöglicht. Mit Staircon habe ich den idealen Partner für unsere Zukunft gefunden. Wir wollen mit der Kombination von zwei starken Produkten und gemeinsamer Ideen, die Erwartungen unserer Kunden übertreffen.“*

Jürgen Krüger: *„Zum Nutzen unserer Kunden schauen wir über den Tellerrand hinaus. Ideen zu teilen führt immer zu einem besseren Ergebnis. So multipliziert sich die Erfahrung und Entwicklungsleistung beider Unternehmen, zu einer der besten Softwarelösungen, die es für den Treppenbau gibt.“*

**Lassen Sie sich überzeugen und besuchen Sie uns auf unserem
Messestand - Halle 14 Stand J36 - auf der LIGNA in Hannover.**

Eleco Software GmbH

Tel.: +49 (0) 5151 822 39 0

Fax: +49 (0) 5151 822 39 29

E-Mail: info@staircon.de

**www.Staircon.com
www.Wagemeyer.com**

Gemeinsam für Ihren Erfolg.

The perfect match for
your long term success.



History shows what we can achieve alone. Imagine what we can do together!



Left: Anton Wagemeyer Managing
Director Wagemeyer GmbH

Right: Jürgen Krüger Managing Director
Eleco Software GmbH; Staircon®

Anton Wagemeyer: „For years, Wagemeyer’s priority in developing staircase-software was to create software that can easily be used by any craftsman. „With Staircon I have found the ideal partner for our future business. It is our vision to share our know-how and thus exceed our customers’ expectations.“

Jürgen Krüger: „For the benefit of our customers we dare to think outside the box. Sharing ideas always leads to greater results. Combining the experience of the Wagemeyer-crew with our developing expertise prepares the way to establish the best software-solution on the market of staircase manufacturers.“

Visit us at Ligna in Hall 14, J36.

Consultec System AB
Tel.: +46 (0) 910 878 00
Fax: +46 (0) 910 878 09
E-Mail: staircon@consultec.se

www.Staircon.com
www.Wagemeyer.com